

PAKISTAN TERDUGA

Soviet Russia hendak meruntuhkan kemerdekaan negara Islam

Dari satu ke satu masa, kesatuan Soviet menunjukkan diri sebagai musuh ketat kepada agama Islam dan orang-orang Islam. Soviet Russia telah berkali-kali menunjukkan bahawa ia ingin benar hendak menjahanamkan negara-negara Islam dan kebudayaannya. Nampaknya kesatuan Soviet itu tidak puas hati dengan menyeksakan berjuta-juta orang Islam yang nasibnya tak baik kerana terpaksa diam di negeri-negeri yang di dalam sempadan pengaruhnya dengan sebab itu, maka Soviet Russia telah menghulurkan cengkaman kuku besinya untuk menerkam negeri-negeri Islam yang merdeka dengan tujuan hendak membinasakan kemerdekaannya dan menghuruharakannya.

Perbicaraan atas empat belas orang pemimpin di Pakistan baharu-baharu ini telah menunjukkan bahawa Moscow telah menggunakan orang-orang komunis itu bagi meruntuhkan kerajaan Pakistan, iaitu sebuah kerajaan Islam yang terbesar sekali. Moscow nampaknya berniat hendak menggantikan kerajaan itu dengan sebuah kerajaan komunis yang boleh tunduk di bawah pengaruhnya. Tetapi mujurnya, Tuhan Yang Maha Kuasa telah tidak menjayakan ikhtiar-ikhtiar dari

di dalamnya hingga meliputi ilmu-ilmu pengetahuan yang tinggi atau pun dihapuskan sahaja supaya tidak melengahkan kemajuan anak-anak kita dalam lapangan ilmu pengetahuan yang boleh didapati di dalam sekolah-sekolah Inggeris.

Saya percaya tuan-tuan nazir sekolah-sekolah Melayu tersebut yang kesemuanya daripada bangsa Melayu tidak suka bertanggungjawab dan bersubahat dalam suatu kesalahan yang akan menjadikan keturunan kita rendah dan tak bermutu.

Soal meninggikan pelajaran dalam sekolah Melayu bukan satu soal yang sukar yang tidak boleh dibuat sekarang juga. Menurut pendapat seorang nazir sekolah-sekolah Melayu, yang saya tinjau fikirannya, mengatakan bahawa tidak

pakistan sulit ini.

Daripada penyiasatan-penyiasatan yang luas dan cermat serta dari kenyataan-kenyataan 208 orang saksi dalam perbicaraan itu, maka telah pecah tembelang yang menunjukkan bahawa ahli-ahli pakatan sulit itu telah mengambil ketetapan hendak mengadakan huru hara dan menggunakan kekerasan dengan bantuan komunis dan anasir-anasir jahat bagi menumbangkan kerajaan Pakistan. Sebabnya maka pemimpin-pemimpin itu mencari pertolongan komunis ialah kerana mereka tidak mendapat sokongan rakyat jelata yang kebanyakan orang Islam. Orang-orang Islam di Pakistan adalah tidak sukakan komunisme kerana faham itu bertentangan dengan faham Islam, bahkan dengan fahaman semua agama.

Pakatan sulit di Pakistan telah menunjukkan bahawa Soviet Union bekerja khasnya negara-negara Islam. Negara-negara Islam adalah yang merdeka. Khasnya negara-negara Islam. Negara-negara Islam adalah percaya bahawa tidak ada satu bahaya lebih besar bencananya atas kebudayaan Islam dari komunisme.

Sungguhpun Soviet Russia telah tewas dalam cubaan-cubaannya di Pakistan, tetapi tidaklah bermakna yang ia akan berpeluk tubuh dan duduk diam sahaja. Oleh yang demikian, orang-orang Islam di negara-negara Islam hendaklah berjaga-jaga jangan sampai terpedaya dan dikelirukan oleh anasir-anasir jahat.

ada satu pelajaran yang diajar dalam sekolah Inggeris hingga ke darjah *school certificate*, yang tidak boleh diajar dalam bahasa Melayu dalam sekolah-sekolah Melayu yang ada sekarang.

Sekarang kita umat Melayu mesti menetapkan dari sekarang juga dan tidak boleh bertanggung-tanggung lagi apa mahu sekolah Inggeris atau Melayu! kalau mahu sekolah Inggeris tutup sahaja sekolah Melayu dan kalau mahu sekolah Melayu tutup sahaja sekolah Inggeris. Lain daripada jalan ini maknanya kita hendak menganiayakan keturunan kita, dan menjadikan mereka dalam bahasa Inggeris tak kesampaian dan dalam bahasa Melayu sebagai si buta hilang tongkat adanya.